

STYREMØTE NR. 3-2023, NTNUI Langrenn

Agenda og referat

Møtetidspunkt: 19:00-21:00, 27. mars 2023

Sted: Karolinerveien 9A, aka Auds leilighet

Møteleder: Aud Øyen Halås

Kakeansvarlig: Aud Øyen Halås

Referent: Håkon Bakke Kjerstad

Innkalt: Eskil Bakken Herborg Skjelle Ane Hagset Stavnesli Erik Gellein Halvorsen

Kristian Jakobsen Thomas Haugen De Lange Håkon Bakke Kjerstad

Eirik Andreas Mortensbakke

Ikke møtt: Eirik Andreas Mortensbakke

Saksliste:

- | | |
|---------------------|-----------------------------------|
| Sak 1/2023: | Godkjenne innkalling og saksliste |
| Sak 2/2023: | Kake og sladder |
| Sak 6/2023: | Komitéeer |
| Sak 18/2023: | Swecosprinten |
| Sak 9/2023: | Birken evaluering |
| Sak 8/2023: | Utenlandstur |
| Sak 10/2023: | Sportslig fremover |
| Sak 20/2023: | Hyttekarusell evaluering |
| Sak 11/2023: | Sosialt fremover |
| Sak 19/2023: | Stakefest |
| Sak 13/2023: | Generelt |
| Sak 14/2023: | Innkomne saker |

Sak 01/2023	Godkjenne Innkalling og saksliste	1 min
Type sak	Vedtaks sak	
Saksfremlegger	Aud Øyen Halås	
Saksinfo	<p>Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer. Agenda ble delt med medlemsmasse via Slack.</p> <p>Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste til styremøte 3 godkjennes.</p>	
Referat	Styret godkjenner innkalling og saksliste til styremøte 3	
Konklusjon	Godkjent	
Vedtak	Styret godkjenner innkalling enstemmig	

Sak 02/2023	Kake og sladder	5 min
Type sak	Fjas	
Saksfremlegger	Alle	
Saksinfo	Innsjekk og sladder	
Referat	Sak 02 referatføres ikke	

Sak 06/2023	Komitéeer	5 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Håkon Bakke Kjerstad	
Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> ● Evaluering av oppstart <ul style="list-style-type: none"> ○ Hva har dere brukt komitéen til til nå? ● Presentasjon på SoMe 	
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Soskom skal ha oppstartsmøte rett over påske <ul style="list-style-type: none"> ○ Har begynt å planlegge stakefest sammen ● Arrkom har hatt oppstartsmøte + møte til <ul style="list-style-type: none"> ○ Arrkom er gira! ○ Jobber med overnatting for utenlandstur ● Trenerkom hadde oppstartsmøte i forrige uke 	

	<ul style="list-style-type: none"> ○ Har bidratt på enkelte økter ○ Skal lage en kalenderløsning for hvem som har ansvar på økter fremover ● Blæstekom har hatt oppstartsmøte <ul style="list-style-type: none"> ○ Gått gjennom nettsiden og hvordan man poster innlegg ○ Laget plan for ting som skal ut på hjemmesiden ● Webkom <ul style="list-style-type: none"> ○ Har hatt oppstartsmøte ○ Startet med utviklingen av side for statistikk for påmeldinger ○ Webkom er gira! ● Starter i morgen med presentasjon av komitéene på instagram: <ul style="list-style-type: none"> ○ Trenerkom tirsdag ○ Blæstekom onsdag ○ Webkom torsdag ○ Soskom fredag ○ Arrkom lørdag ○ ● Hva skal med på instagram: <ul style="list-style-type: none"> ○ Presentasjon ○ Bilde med ansiktene til folkene ○ Hva vi gjør om dagen ○ Vise frem hvem som sitter i komitee
Konklusjon	Komitéene er godt i gang og har en god plan fremover

Sak 18/2023	Swecosprinten	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Aud Øyen Halås	
Saksinfo	<p>I langrennsgruppas avtale med Sweco er det kontraktfestet at vi skal arrangere vår årlige rulleskisprint, Swecosprinten, i august/september. Dette er i grunn et kjempekult arrangement, hvor løypa går rundt Gløshaugen!</p> <p>Dessverre har vi alltid slitt med deltagelse. Derfor vurderte fjorårets styre å foreslå et nytt type arrangement til Sweco, men vi endte med å gi Swecosprinten et nytt forsøk. Swecosprinten er også svært ressurskrevende, og krever at mange stiller på dugnad. Tiden er nå inne for å bestemme Swecosprintens sjebne videre, og vi sitter med disse to alternativene:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Arrangere Swecosprinten igjen, men prøve å finne et gunstigere tidspunkt. 	

	<ul style="list-style-type: none"> ○ Man kan forsøke å heller arrangere det tidlig ettermiddag slik at ikke hele skoledagen går. ○ Man kan også forsøke å arrangere senere i september. ● Finne et nytt type arrangement som har bredere målgruppe og som krever mindre ressurser.
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Har vært dårlig deltagelse de siste årene ● Sweco ønsker et arrangement som er synlig på Gløshaugen <ul style="list-style-type: none"> ○ Sweco er mest sannsynlig åpen for andre arrangement ● Har tidligere vært en del av aktivCampus <ul style="list-style-type: none"> ○ Var ikke det i fjor, så det ble arrangert en uke senere enn tidligere ● Et gateløp hadde mest sannsynlig gitt større oppslutning <ul style="list-style-type: none"> ○ Kan bli veldig likt Klovneløpet ● Thomas, Eskil og Erik tar på seg jobben med å lage et alternativt konsept til Swecosprinten ● Dette konseptet vil så diskuteres med Sweco som en mulig arvtager til Swecosprinten
Konklusjon	Det jobbes mot et alternativt arrangement til Swecosprinten med mål om flere deltagere

Sak 09/2024	Birken evaluering	15 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Herborg Skjelle Aud Øyen Halås	
Saksinfo	<p>Planlegging:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Stort sett grei planlegging, men mye endringer underveis <p>Turen:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Fikk akkurat plass til all bagasje og ski i bussen. Med andre ord kunne vi ikke hatt med oss flere på bussen! Flere hadde med seg gigantiske bagger og skiposer. <ul style="list-style-type: none"> ○ Hvis vi blir like mange neste år, bør det oppfordres til å pakke lett. ○ Henger er også en mulighet. ● Birkenblækka og birkenradio ble en stor suksess. ● Veldig praktisk at vi ble kjørt for å hente startnummer, og deretter kjørt til overnattingssted. <ul style="list-style-type: none"> ○ Det gjorde at vi sparte oss mye tid, og vi kom altfor tidlig til skolen. Trenger ikke å reise før kl. 11. ● Vi ble plassert på rom spredt på hele skolen. Hadde vært mye hyggeligere om vi var mer samla. ● Lurt å spise på skolen når vi er så mange på tur. Dessverre ikke noe glutenfritt på skolen. ● Å ha med seg bukk på turen løste seg helt fint. 	

	<ul style="list-style-type: none"> • Kom oss avgårde litt før 17. Som i fjor tok det lang tid å komme seg fra Håkons Hall og ned til skysstasjonen. Viktig at reiseleder tar tidlig initiativ til dette. • God stemning på bankettbussen tilbake! <p>Andre tanker?</p>
Referat	<ul style="list-style-type: none"> • Fristen for påmelding kunne vært tidligere mtp overnatting • Bra informasjon og påmelding i forkant • Knapt med bagasjeplass i bussen <ul style="list-style-type: none"> ◦ Vi var 47 stk i bussen i år ◦ Må pakke lettere hvis man skal være flere neste år • Veldig bra birkenradio! • Gikk fint med å hente startnummer osv • Måtte vente 1 time utenfor skolen <ul style="list-style-type: none"> ◦ Kan derfor utsette avreise fra Gløs til 11 neste år • Fikk ikke bo på samme rom • Bra å spise på skolen <ul style="list-style-type: none"> ◦ Sparte mye tid på det ◦ Hadde ikke glutenfri mat, selv om de sa at de hadde det • Gikk fint å sende smørebukk med arrangør • Veldig mange med på bankettbuss, god stemning!
Konklusjon	Veldig bra tur!

Sak 08/2023	Utenlandstur	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Herborg Skjelle	
Saksinfo	<p>Status startnummer</p> <p>Lengde på tur</p> <ul style="list-style-type: none"> • 4 eller 5 netter? • Hotell nærmere flyplass siste natta? • Informasjon om overnatting <p>Annonsering av sted</p>	
Referat		
Konklusjon	Godt i gang med planlegging av utenlandstur	

Sak 10/2023	Sportslig fremover	10 min
--------------------	---------------------------	---------------

Type sak	Informasjons- og diskusjonssak
Saksfremlegger	Erik Gellein Halvorsen
Saksinfo	Sportslig plan fremover er delt på slack. Kommentarer eller innspill? Fast tidspunkt og sted?
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Beholde skiturer noen uker etter påske ● Selbu? Skaretur? ● Morgenjogg fredager fra uke 18 ● Arrangementer etter påske <ul style="list-style-type: none"> ○ 3000 meter promille helgen etter stakefesten (tentativt) <ul style="list-style-type: none"> ■ Viktig å få frem at dette er et arrangement som man ikke må drikke på! ■ Dalgård? ■ Ha det på kvelden ○ Olavstafetten 1. mai ○ 3000 meter 19. mai ○ Dragvolltestløp 1. juni <p>Fast tidspunkt og sted for treninger</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Parkere oftere på Fjellseter, spesielt når det er fint vær da det ofte er fullt på Storsvingen/Henriksåsen ● Diskutere tidspunkt for økter til høsten etter sommeren

Sak 20/2023	Hyttekarusell evaluering	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Erik Gellein Halvorsen	
Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> ● Hva har vært bra med årets HK-sesong? <p>26 i gjennomsnitt. Som i fjor er det mange med i starten av HK-sesongen (37 på HK1 og 55 på TdS1), så dabber det av utover sesongen.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Hvorfor skjer det? <p>Vi har hatt 12 HK i år (14 i fjor), og sesongen ble avsluttet tidligere sammenlignet med tidligere i år. Varte fra 17. januar til 23. mars.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Hvordan var lengden på HK-sesongen? <p>Vi har hatt HK hver uke (unntatt utenlandstur-uka).</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Er terminlista for intens? <p>Til neste års terminliste:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Hva burde vært gjort annerledes? 	
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Ble veldig kaotisk med HK i nærheten av Birken og Vasan <ul style="list-style-type: none"> ○ Droppe HK enten etter Vasan eller før Birken til neste år 	

	<ul style="list-style-type: none"> ● Passelig med 12 HK, men spre de mer utover til neste år <ul style="list-style-type: none"> ○ Kan ha fiskebeinrenn/downhillrenn/sosiale renn, osv i tillegg! ● Kan kanskje starte HK-sesongen en uke før ● Påsken er veldig tidlig neste år <ul style="list-style-type: none"> ○ Kan derfor ha HK etter påske ○ Studenterfemmila etter påske? ● Terminlisten for HK-sesongen 2024 settes i november
Konklusjon	Fin HK-sesong med passelig mengde renn, selv om programmet ble noe tett til tider.

Sak 11/2023	Sosialt fremover	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Eskil Bakken	
Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> ● Status gudenes natteliv ● Gutte-/jentetreninger utover våren? 	
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Gudenes natteliv <ul style="list-style-type: none"> ○ Mye er planlagt, blir rått! ○ Påmelding til vors åpner onsdag 29. mars ● Gutte-/jentetreninger <ul style="list-style-type: none"> ○ 2. mai med middag etterpå 	

Sak 19/2023	Stakefest	20 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Eskil Bakken	
Saksinfo	Stakefesten nærmer seg og en del planlegging må komme på plass. <ul style="list-style-type: none"> ● Edruvakter i orden? ● Swingkurs? ● Rigging ute og inne på hytta ● Bålvors <ul style="list-style-type: none"> ○ Aud har masse mat fra SL ● Musikk ● Status program <ul style="list-style-type: none"> ○ Toastmaster, dames og herrens tale, takk for maten-tale ○ Nominasjoner. Dato for hedersmøte. ○ Premier HK. Gavekort som premie? ● Vi ser raskt på budsjettet <ul style="list-style-type: none"> ○ Mat: Trondheim catering / sit catering 	

	<ul style="list-style-type: none"> ○ Vektene: I leiekontrakten er det krav om to vektene. Kostnad på 10k. ● Blæstestrategi
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Krig i O-gruppa for å være edruvakt! ● Swingkurs <ul style="list-style-type: none"> ○ 375% inflasjon i pris i swingkurs ○ Swinggruppa sier vi må ha minst 30 påmeldte for at de vil holde kurs <ul style="list-style-type: none"> ■ For å sikre at det er nok hvis det blir frafall ■ De vil bare holde hvis det blir minst 20 stk ○ Styret mener at vi klarer å få 20 stk på swingkurs <ul style="list-style-type: none"> ■ Satser derfor på å bestille swingkurs. ● Rigging inne og utenfor hytta <ul style="list-style-type: none"> ○ Edruvakter hjelper til med rigging innendørs ● Soskom + halve styret kommer 11:30 <ul style="list-style-type: none"> ○ Mest fokus på å rigge/bygge ute, men også inne etter behov. ● Masse pølse og kotelter igjen fra SL til bålvors ● Soskom lager felles spotifyliste som folk kan legge til musikkønsker ● Toastmaster: TorO og Hannah L ● Damenes/Herrenes/Takk for maten tale: Trenger tips ● Nominasjoner: Nominasjonsform <ul style="list-style-type: none"> ○ Forslag ligger i disken <ul style="list-style-type: none"> ■ Revideres med: <ul style="list-style-type: none"> ● Et felt for hver pris ● Eget felt for å sende inn forslag til andre priser ○ Kommer ut i løpet av uka ○ Styremiddag der det blir bestemt nominasjoner onsdag 12. april kl 19 <ul style="list-style-type: none"> ■ Taco i klæbuveien 54 ● Premier HK <ul style="list-style-type: none"> ○ Håkon fikser fra Hank sport ● Vektene <ul style="list-style-type: none"> ○ Må bare ta den utgiften 10 000,- ● Mat <ul style="list-style-type: none"> ○ 2 retters fra Frati: 570,- ○ 2 retters fra Sit: 200,- ish ○ Styret bestemmer at man går for catering fra Sit <ul style="list-style-type: none"> ■ Biff stroganoff fra Sit ● Blæstestrategi <ul style="list-style-type: none"> ○ Teoretisk kapasitet til 150 ○ Jobbe godt fremover for å rek
Konklusjon	Stakefesten blir vlll!

Sak 13/2023	Generelt	20 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger Saksinfo	<p>Aud Øyen Halås Blæst av andre gruppers arrangementer. Gråkallen opp.</p> <p>Kristian Jakobsen Medalje for styreverv</p> <ul style="list-style-type: none"> • Når er passende anledning for å gi ut medaljer? • Skal vi åpne opp for at tidligere styremedlemmer også får? • Diskutere design <p>Ane Hagset Stavnesli Status klesbestilling</p> <ul style="list-style-type: none"> • bestillingsfrist satt til 9. april (portalen åpner tidlig uke 13) • ikke mulig å prøve klær på Lerkendal, men skal hente en bag med prøveplagg (og, om baggen er klar, ta med på trening på tirsdag) • styreverster bestilt (kommer innen 8 uker) <p>Ønske om sykkelklær: designforslag fra Thomas M</p> <p>Herborg Skjelle Et system for venteliste ved påmelding til arrangement på hjemmesiden. Frem til nå har bindende påmelding innebåret at den påmeldte selv er ansvarlig for å selge plassen sin videre, for deretter å gi beskjed til arrkom. Dette førte til noen vanskeligheter ifm. Birken.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Viktig å spesifisere forskjell mellom medlem / refusjonsberettiget • Forslag: Såfremt det er interessenter for å ta over en plass til et arrangement, bør salg av plass gå gjennom arrkom. 	
Referat	<p>Blæst av andre gruppers arrangement</p> <ul style="list-style-type: none"> • Bør ikke gå på bekostning av våre arrangement • Andre gruppers NTNUI arrangementer bør vektes høyere enn andre arrangementer • Bør ofte ha et annet tilbud hvis det ikke er veldig relevant <p>Gråkallen opp</p> <ul style="list-style-type: none"> • Satser på søndag 22. oktober • Thomas får det terminfestet <p>Medalje</p> <ul style="list-style-type: none"> • Designet ser bra ut • Satser på å gi ut når man går inn i vervet (genfors) <p>Klesbestilling</p> <ul style="list-style-type: none"> • Designet er nå godkjent av sponsorer • Styrevestene er bestilt • Ane henter bag med klær hos Bioracer 	

	<ul style="list-style-type: none"> • Satser på å åpne nettbutikken så fort som mulig sånn folk får klær før sommeren. <p>Sykkelklær</p> <ul style="list-style-type: none"> • Thomas M har laget et kjempekult design! • Få på plass AØE logo også • Ane settes på saken med å få bioracer til å lage et designforslag og priser. <p>Salg av plasser til samlinger/turer</p> <ul style="list-style-type: none"> • Salg bør gå gjennom arrkom • Mindre jobb for Herborg • Blir fordelt i riktig prioritet etter venteliste.
--	--

Sak 14/2023	Innkomne saker	
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Aud Øyen Halås	
Saksinfo	<p>Støtte deltagelse norgescup</p> <p>Klær</p> <ul style="list-style-type: none"> - For dårlig kvalitet fra bioracer - Anorakk <p>Sandvolleyball</p>	
Referat	<p>Støtte deltagelse Norgescup</p> <ul style="list-style-type: none"> • Man får allerede refusjon på deltakeravgift til norgescup • Norgescup er ikke et arrangement som får med mange fra gruppa, derfor ikke økonomisk bærekraftig å støtte reise i forbindelse med dette. <p>Bioracer kvalitet</p> <ul style="list-style-type: none"> • Reklamasjonsskjema kan fylles ut: <ul style="list-style-type: none"> ○ https://bioracernorge.no/pages/support?fbclid=IwAR27RqIQU5cZs7HvoltWoA1DGeAceATZ-vBV_rCv6AEEvJUryHSrmoLxPI ○ Kvaliteten på Bioracer skal vurderes etter neste bestilling ○ Hvis det ikke har blitt bedre, vil andre leverandører vurderes til høsten <p>Anorakk</p> <ul style="list-style-type: none"> • Styret anser dette som for dyrt til at mange vil vurdere dette • Bioracer har heller ikke dette i sitt sortiment • Hvis det er stor interesse kan det settes i gang en prosess med å se på leverandører/design. 	

	<p>Sandvolleyball</p> <ul style="list-style-type: none">• Diskuteres i trenerkom om å ha dette som økt i mai. Hvis det ikke blir felles opplegg oppfordres det til å insje i #treningsnakk!
--	---

Neste styremøte: TBA. Etter stakefesten